

離職啟事 / Notice of Leaving

曾先生 (Mr. Tsang Tommy Ka Hung) 前任職為本公司營業部代表, 已於2016年3月31日起解除一切職務, 今後曾先生在外之一切華洋轆轤, 一概與本公司無涉, 特此聲明, 對於有關曾先生涉及本公司業務之查詢, 歡迎與謝先生聯絡 (leonard@mrrentacar.com) 或致電 604-303-0063

Mr Rent A Car (Downtown) Ltd. 啟
2016年4月1日

Notice is hereby given that Mr. Tsang, Tommy Ka Hung was employed as Account Executive of Sales Department of Mr. Rent A Car (Downtown) Ltd. Who has left his position with effective from March 31, 2016.

Thereafter, he has no further authority to represent and/or act on behalf of our company for any matter whatsoever, and Mr Rent A Car (Downtown) Ltd will not be responsible or liable for any of his acts and activities.

For enquiries businesses of our company relating to any of him, please contact Mr. Leonard Hsieh at leonard@mrrentacar.com or 604-303-0063.

Mr. Rent A Car (Downtown) Ltd.

April 1st, 2016